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Protokół Nr III 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Pułtusku 

w dniu 14 grudnia 2010 r. 

 

Lista obecności i porządek obrad w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 18.00. 

W chwili rozpoczęcia obrad obecnych na sali było 20 radnych. 

Nieobecny na sesji: radny Sławomir Krysiak. 

 

Pkt. 1. Obrady Nadzwyczajnej Sesji otworzył Przewodniczący Rady 
Andrzej Kwiatkowski. Powitał wszystkich biorących udział w obradach. 
Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski poinformował, że sesja 
nadzwyczajna została zwołana w oparciu o art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz w oparciu o § 17 ust. 5 i 
§ 19 ust. 1 Statutu Gminy Pułtusk, na pisemny wniosek grupy 
radnych w powyższej sprawie, który do Biura Rady Miejskiej wpłynął w 
dniu 7 grudnia 2010 r. (stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady zarządził dyskusję nad porządkiem obrad 
informując, że w związku z tym, iż jest to sesja nadzwyczajna, zwołana 
na wniosek grupy radnych, wprowadzenie zmian do porządku obrad 
możliwe jest za zgodą wnioskodawcy. Zgodnie z art. 20 ust. 4 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, rada gminy może 
wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady z tym, że dodatkowo wymagana jest zgoda 
wnioskodawcy. 

Radny Ireneusz Purgacz stwierdził, że Klub Radnych Samorządowego 
Porozumienia Ziemi Pułtuskiej, mając na uwadze wynik II tury 
wyborów na Burmistrza Miasta Pułtusk, złożył wniosek o zwołanie 
sesji nadzwyczajnej. W w/w wniosku, mając na uwadze dotychczasową 
praktykę i kierując się potrzebą szybkiego złożenia ślubowania przez 
Burmistrza Miasta, aby mógł on sprawować mandat Burmistrza, radni 
zaproponowali, aby sesja nadzwyczajna odbyła się w dniu 9 grudnia 
2010 r. o godz. 15.00. Stwierdził, że Klub Radnych Samorządowego 
Porozumienia Ziemi Pułtuskiej uważał, iż jest to realny termin. Ku 



 2

zaskoczeniu Klubu Radnych Samorządowego Porozumienia Ziemi 
Pułtuskiej, bez jakiejkolwiek informacji, sesja nadzwyczajna nie została 
zwołana we wnioskowanym terminie. W dniu 13 grudnia 2010 r. do 
Biura Rady Miejskiej wpłynął kolejny wniosek o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej, złożony przez grupę radnych koalicyjnych. Wniosek ten 
zawiera propozycję zwołania sesji nadzwyczajnej w dniu 14 grudnia 
2010 r. na godz. 19.00. Wniosek ten został uwzględniony przez 
Przewodniczącego Rady. Radny zapytał Przewodniczącego Rady, jakie 
przeszkody spowodowały, że wniosek złożony przez Klub Radnych 
Samorządowego Porozumienia Ziemi Pułtuskiej dotyczący zwołania 
sesji nadzwyczajnej w dniu 9 grudnia 2010 r. na godz. 15.00, nie 
został uwzględniony, natomiast pozostałe dwa wnioski o zwołanie sesji 
nadzwyczajnych, złożone przez radnych koalicyjnych, zostały 
uwzględnione zarówno w zakresie terminu, jak i godziny ? Podkreślił, 
że dobry obyczaj nakazuje, że jeżeli nie ma możliwości zwołania sesji w 
zaproponowanym we wniosku terminie, należy poinformować o tym 
fakcie. Zwrócił uwagę, że na dzień dzisiejszy zwołana jest jeszcze jedna 
sesja nadzwyczajna, nie wiedzieć czemu i po co. Po uzgodnieniu z 
wnioskodawcą zwołania sesji nadzwyczajnej istnieje możliwość 
wprowadzenia dodatkowych punktów do porządku obrad. Kończąc 
swoją wypowiedź radny prosił Przewodniczącego Rady o wyjaśnienie, 
dlaczego jeden wniosek dotyczący zwołania sesji nadzwyczajnej został 
w pełni uwzględniony i z dnia na dzień jest zwoływana sesja, a drugi 
wniosek musi czekać ustawowe 7 dni ? 

O udzielenie głosu poprosił Burmistrz Miasta Wojciech Dębski. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził, że udziela głosu 
radnemu W. Dębskiemu. 

Zabierając głos Burmistrz Miasta Wojciech Dębski poinformował, że 
nie jest już radnym, gdyż zgodnie z ordynacją wyborczą w momencie 
wyboru na Burmistrza Miasta wygasł mu mandat radnego Rady 
Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził, że Rada Miejska 
nie podjęła jeszcze uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 
Rady Miejskiej – Pana W. Dębskiego. 

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski stwierdził, że nie ma to znaczenia, 
gdyż mandat radnego wygasa w wyniku wyboru na Burmistrza z mocy 
ustawy. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zwrócił uwagę, aby w swojej 
wypowiedzi Burmistrz przeszedł do rzeczy. 

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski zaproponował wnieść do porządku 
obrad pkt. „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Gminy Pułtusk do partnerstwa z Komendą Powiatową 
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Policji w Pułtusku oraz Komendą Powiatową Państwowej Straży 
Pożarnej w Pułtusku w ramach realizacji projektu pn. „Chwyć swój 
promyk słońca – wspólny projekt instalacji kolektorów słonecznych dla 
Pływalni Miejskiej, Komendy Powiatowej Policji, Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej oraz mieszkańców Gminy Pułtusk”. 
Uzasadniając powyższą propozycję Burmistrz poinformował, że decyzję 
o przystąpieniu do realizacji kolektorów słonecznych podjęła Rada 
Miejska poprzedniej kadencji. W najbliższym czasie planowane jest 
złożenie wniosku o dofinansowanie w/w inwestycji w ramach 
konkursu ogłoszonego w ramach RPO. Na sesji w dniu 5 listopada 
2010 r. Rada Miejska podjęła uchwałę dotyczącą przystąpienia do 
partnerstwa z Gminą Leoncin w zakresie realizacji w/w inwestycji. 
Jednak to partnerstwo nie byłoby uznawane jako partnerstwo w 
konkursie wniosków ogłoszonym w ramach RPO. W związku z tym 
Gmina Pułtusk pozyskała dwóch partnerów dla realizacji w/w 
inwestycji, tj. Komendę Powiatową Policji w Pułtusku i Komendę 
Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Pułtusku. Podjęcie powyższej 
uchwały umożliwi Gminie Pułtusk dalsze procedowanie w zakresie 
budowy kolektorów solarnych. 

Radny Andrzej Wydra zapytał, czy od dnia 7 grudnia 2010 r., tj. od 
momentu, gdy wpłynął do Biura Rady Miejskiej wniosek o zwołanie 
sesji nadzwyczajnej, wystąpiły jakieś okoliczności, które spowodowały, 
że obecnie proponuje się wniesienie do porządku obrad powyższego 
projektu uchwały, a nie w momencie wysyłania zawiadomień o sesji 
nadzwyczajnej ? 

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski poinformował, że w międzyczasie 
została uzgodniona współpraca Gminy Pułtusk z Komendą Powiatową 
Policji w Pułtusku i Komendą Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w 
Pułtusku. Stwierdzono, że istnieją techniczne możliwości w zakresie 
instalacji kolektorów solarnych na budynkach Komendy Powiatowej 
Policji w Pułtusku i Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Pułtusku. Ponadto zostały uzgodnione koszty projektów w/w 
instalacji. W momencie, gdy były przygotowywane materiały na sesję 
nadzwyczajną, nie było jeszcze pewności, czy tego typu współpraca 
będzie pożyteczna i pozwoli uzyskać dodatkowe punkty w konkursie 
wniosków ogłoszonym w ramach RPO. Jednak pozyskanie przez 
potencjalnego beneficjenta środków pomocowych partnerów powoduje 
uzyskanie dodatkowych punktów. Kończąc swoją wypowiedź Burmistrz 
zwrócił uwagę, iż nie był wnioskodawcą zwołania sesji nadzwyczajnej. 

Radny Andrzej Wydra stwierdził: „my oczywiście przeciwko 
wprowadzeniu takiego punktu, jak najbardziej pożytecznego, nic nie 
mamy, ale skoro tak naprawdę nic się nie wydarzyło od momentu 7 
grudnia, więc myślę, że Pan Burmistrz akurat był jednym z 
wnioskodawców, no bo w imieniu Klubu Radnych Samorządowego 
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Porozumienia, nie wiem, nie widziałem tego wniosku, podpisywał, czy 
nie podpisywał wniosek o sesję nadzwyczajną. Na pewno o sesji 
nadzwyczajnej wiedział, bo nie było takiej możliwości, by z kolegami z 
Samorządowego Porozumienia nie konsultował, więc dziwię się, że w 
dniu 7 grudnia takiej informacji nie dostaliśmy, bo wydaje mi się, że 
takie materiały powinniśmy dostać”. 

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski zwrócił uwagę, że informował, iż w 
dniu 7 grudnia 2010 r. nie było jeszcze wiedzy, czy współpraca z 
Komendą Powiatową Policji w Pułtusku i Komendą Powiatową 
Państwowej Straży Pożarnej w Pułtusku będzie możliwa. 

Radny Andrzej Wydra stwierdził, że Burmistrz nie poinformował, co 
wydarzyło się od dnia 7 grudnia 2010 r. do dnia 14 grudnia 2010 r. 

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski zwrócił uwagę, że informował, iż w 
międzyczasie zostały sprawdzone możliwości techniczne wykonania 
instalacji kolektorów solarnych na budynkach Komendy Powiatowej 
Policji w Pułtusku i Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Pułtusku. Ponadto zostały uzgodnione warunki przygotowania 
projektu. To miało miejsce w ostatnich dniach. 

Radny Andrzej Wydra podziękował Burmistrzowi za powyższe 
wyjaśnienia. 

Radny Cezary Gemza zapytał, czy nie można było tego dokumentu 
dostarczyć wraz z zawiadomieniem o sesji nadzwyczajnej zwołanej na 
dzień 14 grudnia 2010 r. na godz. 19.00 ? Stwierdził jednocześnie, że 
nie jest „za”, ani nie jest „przeciw”. 

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski poinformował, że o sesji 
nadzwyczajnej zwołanej na dzień 14 grudnia 2010 r. na godz. 19.00 
dowiedział się, gdy otrzymał zawiadomienie w tej sprawie. Taka 
możliwość, o której mówił powyżej radny C. Gemza, byłaby, gdyby 
Burmistrz wcześniej wiedział o zwołaniu sesji nadzwyczajnej na dzień 
14 grudnia 2010 r. na godz. 19.00. 

Radny Ryszard Befinger w imieniu wnioskodawców zwołania sesji 
nadzwyczajnej w dniu 14 grudnia 2010 r. stwierdził, że wnioskodawcy 
zaproponowali Przewodniczącemu Rady, aby w jednym dniu zwołać 
dwie sesje nadzwyczajne, aby „nie ciągać na darmo z jednej sesji na 
drugą sesję”. 

Radny Andrzej Wydra stwierdził: „nie pamiętam tego naszego 
wniosku”. W związku z tym zapytał, czy w/w wniosek zawierał 
propozycję daty i godziny zwołania sesji nadzwyczajnej ? 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski poinformował, że 
wnioskodawcy zaproponowali we wniosku o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej dzień 14 grudnia 2010 r., godz. 19.00. 
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Radny Ireneusz Purgacz przypomniał, że Klub Radnych 
Samorządowego Porozumienia Ziemi Pułtuskiej wnioskował o zwołanie 
sesji nadzwyczajnej w dniu 9 grudnia 2010 r. o godz. 15.00. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził: „gwoli 
wyjaśnienia swojego postępowania zarówno jednych, jak i drugich 
wnioskodawców wniosków o sesję nadzwyczajną odsyłam do § 19 
naszego Statutu i to jest zgodne z tym §, cóż mogę powiedzieć więcej”. 
Następnie Przewodniczący Rady stwierdził: „myślę, że wyczerpaliśmy 
już możliwość dyskutowania. Jest wniosek Pana Burmistrza – elekta, 
że tak powiem, prawda, w sprawie przekazania Radzie materiałów 
dotyczących przystąpienia Gminy Pułtusk do partnerstwa z Komendą 
Powiatową Policji w Pułtusku oraz Komendą Powiatową Państwowej 
Straży Pożarnej w Pułtusku w ramach realizacji projektu pn. „Chwyć 
swój promyk słońca – wspólny projekt instalacji kolektorów 
słonecznych dla Pływalni Miejskiej, Komendy Powiatowej Policji, 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej oraz mieszkańców 
Gminy Pułtusk” oczywiście, jeżeli wnioskodawcy pierwszego wniosku o 
sesję nadzwyczajną wyrażają zgodę, bo to musi być za ich zgodą, a 
wniosek ten uzyska większość bezwzględną w głosowaniu no to ten 
materiał zostanie przyjęty, a jeżeli nie – to nie zostanie przyjęty”. 
Przewodniczący Rady zapytał wnioskodawców zwołania sesji 
nadzwyczajnej w dniu 14 grudnia 2010 r. o godz. 18.00, czy wyrażają 
taką zgodę ? 

W imieniu wnioskodawców zwołania sesji nadzwyczajnej radny 
Ireneusz Purgacz poinformował, że wnioskodawcy wyrażają zgodę na 
rozszerzenie porządku obrad w zaproponowanym powyżej przez 
Burmistrza Miasta zakresie. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził, że „nie ma części 
wnioskodawców”. 

Radny Ireneusz Purgacz poinformował, że wypowiadał się w imieniu 
wnioskodawców. W związku z tym prosił o zapytanie każdego z 
wnioskodawców, czy wyraża zgodę na rozszerzenie porządku obrad w 
zakresie zaproponowanym powyżej przez Burmistrza Miasta. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski poinformował, że 
wnioskodawcami sesji nadzwyczajnej byli radni: Sławomir Krysiak, 
Maria Korbal, Michał Kisiel, Roman Skrzypek, Henryk Łaszczych, 
Bogdan Pieńkos. Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy radny 
S.Krysiak zgadza się na rozszerzenie porządku obrad ? 

Radny Ireneusz Purgacz poinformował, że radny S. Krysiak „jest pod 
telefonem”. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zapytał, czy radna M.Korbal 
zgadza się na wprowadzenie tego punktu do porządku obrad ? 
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Radna Maria Korbal wyraziła zgodę w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zapytał, czy radny M. Kisiel 
zgadza się na wprowadzenie tego punktu do porządku obrad ? 

Radny Ireneusz Purgacz poinformował, że radny M. Kisiel „jest pod 
telefonem”. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził, że „nie będzie 
telefonować”. Następnie zapytał radnego R. Skrzypka, czy zgadza się na 
wprowadzenie tego punktu do porządku obrad ? 

Radny Roman Skrzypek wyraził zgodę w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zapytał, czy radny 
H.Łaszczych zgadza się na wprowadzenie tego punktu do porządku 
obrad ? 

Radny Henryk Łaszczych wyraził zgodę w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zapytał, czy radny 
B.Pieńkos zgadza się na wprowadzenie tego punktu do porządku 
obrad? 

Radny Bogdan Pieńkos wyraził zgodę w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził: „czworo 
wnioskodawców zgodziło się, ale pozostałych nie ma”. 

Radny Ireneusz Purgacz stwierdził, że nie oznacza to, iż nie wyrażają 
zgody. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski prosił obecnego na sesji 
radcę prawnego o wyjaśnienie: „czy potrzebna jest zgoda wszystkich, 
czy nie potrzebna”. 

Radca prawny Stanisław Paszkowski poinformował, że art. 20 ust. 4 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym stanowi, że do 
zmiany porządku obrad sesji zwołanej w trybie określonym w ust. 3, 
czyli w trybie sesji zwołanej na wniosek co najmniej ¼ ustawowego 
składu rady gminy, stosuje się przepis art. 20 ust. 1a, zgodnie z 
którym rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu rady z tym, że dodatkowo 
wymagana jest zgoda wnioskodawcy. Jednocześnie radca prawny 
poinformował, że ustawodawca nie określił formy uzyskania tej zgody, 
natomiast wymaga tej zgody. 

Radny Andrzej Wydra zapytał obecnego na sesji radcę prawnego, czy 
wystarczająca jest zgoda radnych obecnych na sesji ? 
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Radca prawny Stanisław Paszkowski poinformował, że powinna być 
udzielona zgoda przez osoby, które złożyły wniosek o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej. 

Po wysłuchaniu wyjaśnień radcy prawnego Przewodniczący Rady 
Andrzej Kwiatkowski stwierdził, że wniosek Burmistrza jest 
bezprzedmiotowy. 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zarządził głosowanie w 
sprawie przyjęcia następującego porządku obrad: pkt. 1. Otwarcie 
obrad i stwierdzenie prawomocności obrad, pkt. 2. Przedstawienie 
porządku obrad, pkt. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia 
mandatu radnego Rady Miejskiej w Pułtusku, pkt. 4. Złożenie 
ślubowania przez Burmistrza Miasta Pułtusk, pkt. 5. Zamknięcie 
obrad: 

- za przyjęciem w/w porządku obrad głosowało – 11 radnych 

- przeciw        – 0 radnych 

- wstrzymało się od głosu     – 6 radnych 

 

Pkt. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 
Rady Miejskiej w Pułtusku. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski poinformował, że 
wnioskodawcy sesji nadzwyczajnej załączyli do wniosku o zwołanie 
sesji nadzwyczajnej projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu 
radnego Rady Miejskiej w Pułtusku. Przewodniczący Rady stwierdził, 
że ma uwagę do powyższego projektu uchwały. 

W kwestii formalnej głos zabrał radny Ireneusz Purgacz, który 
stwierdził, że pomyłkowo został podany numer listy                       
KWW Samorządowego Porozumienia Ziemi Pułtuskiej. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził, że nie udzielił 
głosu radnemu I. Purgaczowi. 

Radny Ireneusz Purgacz poinformował, że chce zgłosić autopoprawkę 
do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski odnosząc się do powyższej 
wypowiedzi stwierdził, że radny I. Purgacz zgłasza chęć wniesienia 
autopoprawki. 

Radny Ireneusz Purgacz wyjaśnił, że nie zgłasza chęci wniesienia 
autopoprawki, ale zgłasza autopoprawkę do powyższego projektu 
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uchwały dotyczącą zmiany numeru listy KWW Samorządowego 
Porozumienia Ziemi Pułtuskiej – z Nr 23 na Nr 21. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził, że wymagana 
jest zgoda wnioskodawcy w tej sprawie. 

Radny Ireneusz Purgacz zapytał, czy Przewodniczący Rady chce 
każdego z radnych, którzy złożyli wniosek o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej, zapytać o zgodę ? 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził, że nie udzielił 
głosu radnemu I. Purgaczowi. Stwierdził: „sam dokonam tej poprawki. 
Jeżeli wnioskodawcy się pomylili, ja sprawdziłem. To był komitet 
wyborczy Nr 4 z listy Nr 21 i tak tę uchwałę przeczytam”. 

Radny Ireneusz Purgacz stwierdził, że Przewodniczący Rady może 
dokonać zmiany w projekcie uchwały za zgodą wnioskodawcy, jeżeli 
Przewodniczący Rady nie przyjmuje zgłoszonej przez radnego 
I.Purgacza autopoprawki, którą zgłosił w imieniu wnioskodawcy sesji 
nadzwyczajnej. Kończąc swoją wypowiedź radny prosił 
Przewodniczącego Rady o wskazanie podstawy prawnej do zmiany 
treści powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zapytał obecnego na sesji 
radcę prawnego, czy autopoprawkę może zgłosić ktoś, kto nie jest 
wnioskodawcą zwołania sesji nadzwyczajnej ? 

Radca prawny Stanisław Paszkowski poinformował, że „ustawodawca 
nie rozstrzyga formy, w jakiej wyrażana jest zgoda, natomiast jest ona 
wymagana i jeżeli jest udzielone pełnomocnictwo do złożenia takiego 
wniosku, czy korekty wniosku”. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski prosił radnego I. Purgacza o 
okazanie pełnomocnictwa. 

Radny Ireneusz Purgacz prosił o udzielenie 3 – dniowego terminu na 
okazanie w/w pełnomocnictwa. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zapytał: „jakiego ?” 

Radny Ireneusz Purgacz stwierdził: „to, o którym Pan Przewodniczący 
mówił”. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zapytał: „3 – dniowego ?” 

Radny Ireneusz Purgacz odpowiedział: „tak, Panie Przewodniczący. 
Jeżeli Pan żąda pełnomocnictwa do zgłoszenia autopoprawki w imieniu 
wnioskodawców”. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził: „Ja nie żądam 
żadnego pełnomocnictwa, bo wydaje mi się, że jest to typowy błąd, 
który popełniono przy pisaniu projektu uchwały”. 



 9

Radny Andrzej Wydra zapytał obecnego na sesji radcę prawnego: „czy 
tego błędu nie można potraktować jako oczywistą omyłkę ?” 

Radny Ireneusz Purgacz stwierdził, że tak proponował, ale 
Przewodniczący Rady nie dał takiej możliwości. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził: „sam dokonam 
takiej korekty”. 

Radny Andrzej Wydra stwierdził, że oczywiste jest, że Pan Wojciech 
Dębski startował z listy Nr 21 i ponownie zapytał obecnego na sesji 
radcę prawnego, czy można to potraktować jako oczywistą pomyłkę ? 

Radca prawny Stanisław Paszkowski poinformował, że „oczywistość 
pomyłki nie budzi zastrzeżeń, natomiast projekt jest taki, jaki jest. Jest 
to zmiana uchwały, tak jak w innym zakresie”. 

Radny Cezary Gemza zapytał, „czy w związku z tym, aby nie tracić 
tutaj czasu na rzecz, która jest oczywista, czy nie można byłoby, 
zwracam się tu do kolegów radnych z Porozumienia, o, nie wiem, 
udzielenie przerwy i czy to fizycznie byłoby możliwe, żeby jeszcze 
dzisiaj, nie wiem, w ciągu kilkunastu minut poprawili to i byśmy się 
tym zajęli, no ?” 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził: „nie ma takiej 
możliwości”. Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze 
uwagi do powyższego projektu uchwały ? 

Radny Ryszard Befinger stwierdził: „trzeba to uważać jako błąd w 
druku”. 

Radny Andrzej Wydra stwierdził: „jeżeli nie możemy procedować w 
trakcie tej sesji, to ja mam pomysł lepszy. Nasza sesja zaczyna się o 
godz. 19.00. W związku z tym jest nasz komplet wnioskodawców, więc 
mam taką prośbę, aby przygotować konkretne projekty uchwał i w 
trakcie naszej nadzwyczajnej sesji, za naszą zgodą oczywiście, bo takiej 
zgody udzielimy, wprowadzimy te punkty do porządku obrad naszej 
sesji, czyli zarówno wygaśnięcie mandatu, jak i kolektory”. 

Radca prawny Stanisław Paszkowski wyjaśnił, że obecnie nie dokonuje 
się zmiany w porządku obrad, ale proponuje się zmianę treści projektu 
uchwały. Każdy radny może wnioskować o zmianę treści projektu 
uchwały, w przeciwnym razie nie można byłoby dokonać jakiejkolwiek 
zmiany w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził: „ja poprawię 
ewidentną pomyłkę wnioskodawcy”. 

Radny Andrzej Wydra stwierdził: „jest wniosek radnego I. Purgacza, 
przegłosujemy wniosek i przegłosujemy projekt uchwały”. 



 10

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził: „skoro Państwo 
uważacie to za słuszne to proszę bardzo – kto jest za dokonaniem 
autopoprawki zgłoszonej przez radnego I. Purgacza – zmiany dotyczącej 
projektu uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady 
Miejskiej w miejscu, gdzie jest Nr listy 23 na Nr 21 – proszę o 
podniesienie ręki”: 

- za przyjęciem w/w autopoprawki głosowało – 18 radnych 
(jednogłośnie) 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Pułtusku wraz z 
przyjętą powyżej autopoprawką i zarządził głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych (jednogłośnie) 

Uchwała Nr III/3/2010 została podjęta. 

 

Pkt. 4. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta Pułtusk. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski poprosił Panią Lilianę 
Waleśkiewicz – Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej o 
wręczenie Panu Wojciechowi Dębskiemu zaświadczenia o wyborze na 
Burmistrza Miasta Pułtusk. 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Liliana Waleśkiewicz 
wręczyła Panu Wojciechowi Dębskiemu zaświadczenie o wyborze na 
Burmistrza Miasta Pułtusk. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski poprosił wybranego w 
wyborach bezpośrednich Burmistrza Pana Wojciecha Dębskiego o 
złożenie ślubowania. 

Zgodnie z art. 29a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym objęcie obowiązków przez burmistrza następuje z chwilą 
złożenia wobec rady gminy ślubowania o następującej treści: 
„Obejmując urząd wójta (burmistrza, prezydenta) gminy (miasta), 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi 
urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 
mieszkańców gminy (miasta)”. Ślubowanie może być złożone z 
dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Burmistrz Miasta Pułtusk Wojciech Dębski złożył ślubowanie 
odczytując tekst roty. 
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Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski zwracając się do 
Burmistrza Miasta Pana Wojciecha Dębskiego stwierdził: „Panie 
Burmistrzu, ponieważ życzę mojemu miastu obfitości funduszy oraz 
wszechstronnego rozwoju, tak samo Panu życzę, Panie Burmistrzu, 
aby odnalazł Pan w sobie dość mądrości, siły, determinacji do tego, aby 
osiągnąć te cele”. 

W imieniu Klubu Radnych Samorządowego Porozumienia Ziemi 
Pułtuskiej radny Ireneusz Purgacz pogratulował Panu Wojciechowi 
Dębskiemu, który po raz trzeci w wyborach bezpośrednich został 
wybrany Burmistrzem Miasta Pułtusk. Stwierdził, że jest to duże 
osiągnięcie, duży zaszczyt, ale i duże wyzwanie. W imieniu Klubu 
Radnych Samorządowego Porozumienia Ziemi Pułtuskiej zapewnił, że 
radni Samorządowego Porozumienia Ziemi Pułtuskiej dołożą wszelkich 
starań, aby współpraca z Burmistrzem wybranym w bezpośrednich 
wyborach, którego mieszkańcy obdarzyli mandatem zaufania, układała 
się jak najlepiej i dołożą wszelkich starań, aby dla dobra mieszkańców 
miasta i gminy Pułtusk Burmistrz mógł pełnić swoją rolę i wykonywać 
swoje zadania. W imieniu Klubu Radnych Samorządowego 
Porozumienia Ziemi Pułtuskiej życzył Burmistrzowi owocnej pracy dla 
dobra lokalnej społeczności. 

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski podziękował wszystkim, którzy 
obdarzyli go zaufaniem wybierając po raz kolejny na Burmistrza Miasta 
Pułtusk. Zapewnił, że dołoży wszelkich starań w działaniach dla dobra 
lokalnej społeczności. Burmistrz podziękował za życzenia i gratulacje, 
które przekazali radni Samorządowego Porozumienia Ziemi Pułtuskiej i 
Przewodniczący Rady Miejskiej i stwierdził, że przed samorządem 
Gminy Pułtusk stoi wiele wyzwań, m. in. kanalizacja Popław, 
rewitalizacja miasta. Wyraził nadzieję, że w przyszłości decyzje będą 
podejmowane sprawnie. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kwiatkowski stwierdził: „przepraszam 
bardzo, że nie powitałem w ogóle, no, mogły troszeczkę emocje. Pan 
minister jest z nami i też prosi o głos”. 

Pan Tadeusz Nalewajk – Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi pogratulował Panu Wojciechowi Dębskiemu wyboru na 
Burmistrza Miasta Pułtusk w wyniku przeprowadzonych wyborów 
bezpośrednich i zaoferował współpracę na rzecz rozwoju Gminy 
Pułtusk oraz życzył owocnej pracy na rzecz lokalnej społeczności. 
Poinformował, że wręczy Burmistrzowi pióro, którego dziś zapomniał 
wziąć, z dedykacją, aby Burmistrz podpisywał dobre dla mieszkańców 
Gminy Pułtusk decyzje. 

Radny Andrzej Wydra w imieniu radnych PSL pogratulował Panu 
Wojciechowi Dębskiemu wyboru na Burmistrza Miasta Pułtusk w 
wyniku przeprowadzonych wyborów bezpośrednich. Zapewnił, że 
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wszelkie inicjatywy i projekty uchwał służące dobru lokalnej 
społeczności będą popierane przez radnych PSL. Kończąc swoją 
wypowiedź w imieniu radnych PSL życzył Burmistrzowi owocnej pracy. 

Radny Ryszard Befinger w imieniu radnych SLD pogratulował Panu 
Wojciechowi Dębskiemu wyboru na Burmistrza Miasta Pułtusk w 
wyniku przeprowadzonych wyborów bezpośrednich. Życząc owocnej 
pracy dla dobra lokalnej społeczności w imieniu radnych SLD 
stwierdził, że radni SLD postarają się, aby współpraca z Burmistrzem 
układała się bardzo dobrze i służyła dobru Gminy Pułtusk. 

 

Pkt. 5. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Andrzej 
Kwiatkowski zamknął obrady Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 
Pułtusku. 

 

 

 

 

Godz. 18.40. 

Protokołowała: 

Beata Łuczak 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pułtusku 

/–/ dr Andrzej Kwiatkowski 


